

RTM Script: Literature Review

RTM 脚本：文献综述

[intro / music]

[介绍/音乐]

What is a literature review?

什么是文献综述？

- A literature review is an overview of the texts associated with a particular research question, line of inquiry or field of knowledge.
•文献综述是与特定研究问题，研究线索或知识领域相关的文本的概述。
- It can form a section of a dissertation or research report, or it can stand alone as a journal article or book chapter.
•可以构成论文或研究报告的一部分，也可以独立成为期刊文章或书籍章节。
- A literature review:
•文献综述：
 - Presents themes, identifies patterns, locates gaps, and assesses material in texts directly related to your research question;
•提出主题，确定模式，找出差距，并在与您的研究问题直接相关的文本中评估材料;

- It Demonstrate your understanding of the literature and research associated with a particular topic or line of thought;
 - 展示您对与特定主题或思路相关的文献和研究的理解;
 - Presents some of your rationale for developing and exploring a specific research question.
 - 介绍一些开发和探索特定研究问题的基本原理。
 - A literature review can take many different forms. For example, one kind of literature review is an annotated bibliography, which is a list of citations accompanied by short paragraphs that summarise and evaluate each text. A meta-analysis is another form of literature review – here, a more qualitative approach is used in collating and assessing texts.
 - 文学评论可以采取许多不同的形式。例如，一种文献综述是一种带注释的参考书目，它是一个引文列表，附有短文，总结和评价每个文本。荟萃分析是文献综述的另一种形式 - 在这里，更多的定性方法被用于整理和评估文本。
- Each research module topic includes a downloadable annotated bibliography.
- 每个研究模块主题包括一个可下载的带注释的参考书目。

- Writing a literature review involves the following 9 steps:

•撰写文献综述包括以下 9 个步骤：

1. Choosing a topic to explore

1. 选择一个要探索的主题

2. Planning your research strategy

2. 规划你的研究策略

3. Finding and evaluating texts, including books and journal articles

3. 查找和评估文本，包括书籍和期刊文章

4. Selecting the texts you will include

4. 选取你所需要的文本

5. Analysing, synthesising and interpreting your findings

5. 分析，综合和解释你的发现

6. Creating an outline for the literature review

6. 创建一个文献审查大纲

7. Writing a draft

7. 写草稿

8. Conducting any additional research

8. 进行任何额外的研究

9. Revising and finalising your literature review

9. 修改和完成您的文献综述